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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2020-11-24 § 5     

  

  

   
 

 Tid Tisdagen den 24 november 2020 kl. 17:30 – 18:08 
   

 Plats Hantverkargatan 3, lokal Kristallen 
   

 Justerat Fredagen den 27 november 2020 §§ 1-8 och 10-13 

Omedelbar justering av § 9 tisdagen den 24 november 

 

 

  

Karin Ernlund                                                              Tobias Johansson  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C) ordförande 

Tobias Johansson (V) vice ordförande 

                   

Bo Sundin (M) (Skype) 

Daniele Fava (L) (Skype) 

Minna Thullberg (MP) (Skype) 

Nike Örbrink (KD) (Skype) 

Alexander Ojanne (S) (Skype) 

Suhur Salahyusuf (S) (Skype) 

  

 Tjänstgörande ersättare: 

Lina Hultman (V) (Skype) för Alexandra Mattsson Åkerström (V)  

Nahman Hanna (S) (Skype) för Ulla Sjöbergh (S)  

Mikael Sundin (M) (Skype) för Hugo Laigar (M) 

 

Ersättare: 

Karin Franck (M) (Skype) 

Camilla Bergman (L) (Skype) 

Mikaela Kotschack Thurn (MP) (Skype) 

Hamid Ershad Sarabi (C) (Skype) 

Sandra Zuniga Michel (S) (Skype) 

Moissis Nikolaidis (S) (Skype) 

Hassan Jama (V) (Skype) 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningsdirektören Marina Högland, Peter Ahlström (Skype), Omar 

Farjani, nämndsekreteraren Marie Norrberg, Susanne Olsson (Skype) 

samt borgarrådssekreteraren Christoffer Nilsson (c) (Skype). 
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§ 5 
Nybyggnation av BMX-bana med tillhörande WC-byggnad på 
Hökarängens bollplan – utredningsbeslut 
Dnr 08.03.01/2020/1074 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1) Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att beställa 
framtagande av handlingar av fastighetsnämnden för 
projekt nybyggnation av BMX-bana med tillhörande WC-
byggnad på Hökarängens BP, som underlag för ett 
kommande inriktningsbeslut. Detta till en sammanlagd 
beräknad utredningsutgift, inklusive genomförd förstudie, 
upp till 4,0 mnkr. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 23 oktober 2020. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava 
(L), Minna Thullberg (MP) och Nike Örbrink (KD) lämnar särskilt 
uttalande enligt följande: 
 
Det har förts diskussioner kring utvecklingen av hela området vid 
Högdalstopparna under flera år. Diskussionerna har bland annat 
handlat om att eventuellt skapa möjligheter för rullskidor, BMX, 
mountainbike, rullstols- och långboardbanor samt motionsspår för 
löpning och promenader. 
 
Tidigare planerades en skatepark på Högdalstopparna vilken 
sedermera har byggts i Högdalen. Nu byggs en BMX-bana vilket är 
positivt eftersom någon sådan inte finns i Stockholmsområdet idag. 
Den förening som främst kommer att nyttja banan arbetar aktivt 
med att försöka locka fler tjejer till verksamheten. I den framtida 
utvecklingen av Högdalstopparna ser vi gärna ett idrottsperspektiv 
och att förvaltningen då verkar för en ökad jämställdhet. 
 
Vi vill även påtala vikten av att nya fotbollsplaner kan behöva 
tillkomma, inte enbart ersättas. Vi ser därför gärna att 
idrottsförvaltningen tillsammans med exploateringskontoret och 
fastighetskontoret tillsammans ser över området med omnejd för 
att finna fler möjligheter till fotbollsplaner. 
 
Vice ordföranden Tobias Johansson m.fl. (V) lämnar särskilt 
uttalande enligt följande: 
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Först vill vi säga att det är glädjande att staden nu påbörjar 
byggnationen av en BMX-bana. En modern BMX-bana är något 
som staden saknat och det är positivt att den kommer vara 
godkänd för tävlingar, då detta är ett nytillskott på Stockholms 
idrottskarta.  
Det är också glädjande att den blågröna majoriteten väljer att sätta 
spaden i jorden för ytterligare ett projekt som togs fram av den 
förra majoriteten.  
Tyvärr så ser vi återigen att idrotter sätts mot varandra med den 
borgerliga politiken, för att BMX-banan skall kunna byggas så 
måste idrottsyta i form av en fotbollsplan försvinna.  
Då Stockholm reda har ett stort underskott på idrottsyta så är det 
upprörande att majoriteten åter igen bygger bort idrottsmark som 
inte ersätts.  
Under den föregående majoriteten så lös principen om att om 
idrottsyta skulle ta i anspråk så skulle den ersättas fullt ut. Detta är 
något som den blågröna-majoriteten inte lever upp till, utan istället 
åderlåts staden sakta med den politik som nu bedrivs. Något som 
drabbar söderort i detta fall men i slutändan alla stockholmare.   
 
Alexander Ojanne m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi vill inleda med att vara tydliga med att det är bra att staden 
äntligen sätter igång med nybyggnationen av en BMX-bana med 
tillhörande WC-byggnad. Det finns en brist på BMX-banor och av 
de som finns fyller ingen kriterierna för att kunna bedriva 
tävlingsverksamhet på ett bra sätt.  
 
Idrottsnämnden, under Socialdemokratiskt ledning, initierade 
projektet under förra mandatperioden och det är glädjande att fler 
barn och ungdomar nu kommer få möjligheten att prova på 
sporten. Det är också glädjande att Stockholm stad nu får en 
fullgod BMX-bana som kommer att attrahera åkare från hela 
Stockholmsregionen.  
 
Däremot vill vi invända mot att BMX-banan planeras förläggas på 
Hökarängens bollplan. När uppdraget först gavs sattes ett 
effektmål där banan förväntades bli en del i utvecklingen av 
området i och kring Högdalstopparna. Placeringen av banan 
uppfyller det målet men tyvärr sker det på bekostnaden av 
Hökarängens BP.  
 
Detta finner vi mycket olyckligt då flera bollplaner i söderort 
kommer att byggas bort utan nya ersättningsytor har presenterats. 
I ärendet går det att utläsa att det kommer anläggas konstgräs på 
Parkskolans bollplan som kompensation. Det är positivt att det 
anläggs fler konstgräsplaner - men det ersätter inte den idrottsyta 
som nu kommer att byggas bort.  
 
Det här är ett tydligt mönster som vi sett under den här 
mandatperioden där den grönblå majoriteten gång på gång fattat 
beslut om att bygga bort idrottsytor utan att de ersätts. Principen 
om att staden ska ersätta idrottsytor när befintliga byggs bort är 
oerhört viktig för att den redan stora bristen på fotbollsplaner, hallar 
och andra anläggningar inte ska förvärras.  
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Särskilt oroväckande är det att söderort nu på relativt kort tid har 

dränerats på fotbollsplaner, utan några planer på ersättningsytor 

har presenterats. Om den utvecklingen fortsätter kommer det snart 

inte finnas några fotbollsplaner kvar i söderort – och det går främst 

ut över våra barn- och unga och deras förutsättningar för att röra 

på sig och idrotta. 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

Marie Norrberg 
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